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W poprzednim numerze Wiadomości Rabczańskich, rozmową z Panią Burmistrz Ewą Przybyło
oraz z Prezesem Uzdrowiska Rabka Andrzejem Kowalczykiem, rozpocząłem cykl rozmów z
osobami mającymi znaczący wpływ na rozwój i wizerunek miasta. Kolejną taką osobą jest
Maciej Kopytek, prezes Fundacji Rozwoju Regionu Rabka.

  

Piotr Kolecki:  Fundacja RRR to chyba jedyna organizacja, która w już w samej nazwie ma
wpisany cel działania - rozwój miasta i jego otoczenia. Na szczęście cel nie pozostał jedynie na
papierze i dzisiaj efekty działalności Fundacji widoczne są w wielu miejscach i instytucjach.
Polczakówka, kawiarenka Parkowa, Fundusz Stypendialny, pomoc finansowa dla rabczańskich
szkół, wspieranie instytucji pozarządowych i inicjatyw kulturalnych – można by jeszcze długo
wymieniać. Aż trudno sobie wyobrazić, żeby FRRR nie współpracowała ściśle z Urzędem
Miejskim. Jak to jest w rzeczywistości? Na jakich płaszczyznach współpracujecie? 
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